
 
 

Side 1 
Protokoll Fellesrådsmøte 16.01.2024. 

 

 

 

Protokoll fra møte i Halden kirkelige fellesråd – 01/2024 
 

Dato: tirsdag den 16. januar 2024 
 
Tid: klokken 17:30 til 19:30 
 
Sted: Os kirkestue, Os Alle 13, 3. etasje 
 
Fra sak nummer 01/2024 til og med sak nummer 05/2024 
 
 

Representanter fra menighetsrådene: 
Asak menighet Bjørn Brække 

Berg menighet Gro Renate Gjersøe Eriksen 

Enningdalen menighet Jørn Snopestad 

Halden menighet Morten Olaussen 

Idd menighet Tom-Erik Ek 

Rokke menighet Ole Johannes Ulseth 

Tistedal menighet Evy-Anni Evensen 
 

Øvrige medlemmer: 
Halden kommunes representant Ikke tilstede 

Geistlig representant Berit Øksnes (stedfortreder) 

Kirkeverge Per Holger Andersen 
 

Meldt forfall: Espen Feilberg Jacobsen 
 
 Åpning var ved Berit Øksnes. 
 

• Det var ingen bemerkninger til innkallingen. 

• Fellesrådsleder Evy-Anni Evensen ønsket 1 sak under eventuelt.  

• Innkalling med saksliste ble godkjent.  
 
 
KF sak nr. 01/2024 Protokoll fra FK-møte den 13.12.2023 
 
   Vedtak: 
   Protokoll fra FK-møte den 13.12.2023 ble godkjent uten bemerkninger.  
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KF sak nr. 02/2024 Budsjett 2024 – første utkast 
   Budsjettforslag ble fremlagt, og forslaget viser et merforbruk på  

kr. 1 723 206,- Det skal jobbes med en ytterligere kostnadsjakt og 
effektivisering i hele organisasjonen fremover, samt å vurdere tiltak 
som kan øke inntektene. 
  
Hovedoversikt budsjett 2024. 
 

Lønn inkl. sos. avg og lønnsvekst 18 060 676 
Driftsutgifter      6 306 000 
Sum utgifter    24 366 676 
 

Driftsinntekter     8 676 000 
Tilskudd Halden kommune  13 967 470 
Sum inntekter    22 643 470 
 

Differanse (merforbruk)    1 723 206 
   
   Vedtak:  

Budsjettet for 2024 godkjennes, og merforbrukes dekkes opp av 
disposisjonsfondet. 

 
 
 
 
KF sak nr. 03/2024 AMU 

Kirkevergen orienterte om at nytt AMU nå skal etableres for 
kommende 2 års-periode. Tidligere har det vært 2 
fellesrådsrepresentanter som har vært i AMU, som representanter for 
arbeidsgiver. På lik linje med kommunen og alle andre organisasjoner 
er dette nå avlegs, da det ikke er vanlig at folkevalgte sitter i slike 
utvalg. Det er kirkevergen som er øverste administrative leder, og 
bærer arbeidsgiveransvaret i den daglige driften.  
 
Vedtak: 
Kirkevergen velger ut arbeidsgiverrepresentanter til AMU ut ifra 
kirkevergens ledergruppe, og arbeidstakernes representanter velges i 
eget møte blant de ansatte.  
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KF sak nr. 04/2024 Eventuelt 

• Fellesrådsleder Evy-Anni Evensen stilte spørsmålet om vi skulle 
ha en åpning ved hvert møte, og eventuelt hvem som skal 
holde det. Alle støttet opp om at det skal være en åpning ved 
møtestart, men flere uttrykte at de ikke ønsket å holde 
åpningen. Konklusjonen ble at vi holder åpning på begynnelsen 
av fellesrådsmøtene, og hvem som skal gjøre det, avtales på 
møte, hvem som skal ha neste åpning.   
 

 
KF sak nr. 05/2024 Infosaker 

For at nytt fellesråd skal bli kjent med organisasjonen, rutiner og 
aktuelle saker vi jobber med i administrasjonen, setter vi opp 
forskjellige infosaker. Men diskusjonen rundt budsjett og økonomi tok 
lengere tid en beregnet, så noen infosaker blir utsatt til senere møte. 
 

1. Møte med ordfører og varaordfører.                       
Fellesrådsleder informerte om at hun og kirkevergen skal ha 
møte med ordfører og varaordfører innen kort tid, for å bli 
kjent og snakke om kirkens situasjon i Halden. 
 

2. Status Menighetsbladet 
Den sittende redaksjon og ildsjelene for Menighetsbladet, 

ønsker nå å fratre. I den forbindelse har alle menighetene blitt 

invitert til møte onsdag den 24. januar 2024 for å diskutere 

videre drift. 

3. På neste møte tok Bjørn Brække ansvaret for åpningen.   
 
 
 
 
Per Holger Andersen 
kirkeverge 


